
مـدیرعامل شرکـت پدیـده پروتئیـن
ماهان: تسهیل و کوتاه شدن صدور
ــرای ــوبی ب ــبر خ ــا خ مجوزه

تولیدکنندگان است

مهندس علی اصغر بختیاری در خصوص نحوه شکل گیری شرکت پدیده
پروتئین گفت: این واحد در اردیبهشت ماه سال گذشته فعالیتش را با
واحد بسته بندی ماهی آغاز کرد و در حال حاضر واحد فروشگاهی تخصصی

عرضه آبزیان در جلال آل احمد تهران داریم .

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، مدیرعامل
شرکت پدیده پروتئین افزود: از اواخر سال گذشته مراحل اداری اخذ
مجوز واحد بسته بندی گوشت مرغ را  انجام دادیم و فعالیت بسته

بندی و عرضه این واحد تقریبا دو ماه است که شروع شده است.

بختیاری در خصوص شعارها و عملکرد دولت سیزدهم در حمایت از تولید
گفت: خوشبختانه از اخبار شنیده ام که قرار است صدور مجوزها را
تسهیل کنند چون در مورد واحدی که جدیدا تاسیس کردیم با وجود
داشتن مجوز صنایع، حدود ۵ ماه برای اخذ مجوز دامپزشکی زمان صرف
شد و این مدت زمان فرصت های زیادی را از ما گرفت و لطمه زیادی را

متحمل شدیم که تسهیل صدور مجوز کمک زیادی به صنایع می کند.
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این تولیدکننده محصولات بسته بندی پروتئینی کشور ادامه داد: از
مشکلات دیگر قابل بحث ما مشکل سرمایه در گردش است که اگر بانک ها

کمک کنند می توانیم در این صنعت خیلی بهتر فعالیت کنیم.

بختیاری در پاسخ به سئوال اگروفودنیوز مبنی بر اینکه “با توجه
بحران های اخیر در تولید گوشت مرغ چگونه تواسته با توجه  جدید
التاسیس بودن شرکت از مشکلات عبور کند” گفت: مشکلات تامین مرغ برای
همه شرکت های فعال در این حوزه وجود دارد و بارها برایمان پیش
آمده که مرغ با قیمت آزاد خریداری کردیم و با قیمت تنظیم بازار
عرضه کردیم و در این چند ماه فعالیتمان سود آوری برایمان نداشته

است و فقط قصدمان عقب نماندن از تولید بود.

بختیاری افزوداز چندی پیش قیمت مرغ آزاد شده است و باید دید قیمت
بسته بندی هم آزاد می شود یا خیر چون قیمت محصول همچنان به قیمت

تنظیم بازار است.

این کارآفرین کشور گفت در حال حاضر فعالیتمان فعلا محدود به تهران
است انش االله در ماه های آینده بتوانیم کار را به شهرستانهای

دیگر گسترش دهیم.

بختیاری افزود:شرکت پدیده پروتئین به دلیل شروع تازه فعالیت بودن
 در حیطه گوشت و متکی بودن به واردات گوشت فعلا برنا مه ای برای
صادرات ندارد. در حوزه آبزیان با چندین شرکت مذاکراتی داشتیم
برای صادرات به کشورهای  CIS ولی هنوز به مرحله اجرا نرسیده است.

این متخصص صنعت غذای کشور در پایان با تبریک روز جهانی غذا را به
جامعه صنایع غذایی کشور گفت: امیدوارم همه همکاران را  کارشان به
درستی و خوبی انجام دهند و مشکلاتی که در صنعت غذا دیده می شود را
بتوانند ریشه کن کنند وی نقش مهندسین تحصیل کرده در این رشته

بسیار موثر دانست.

سرویس خبری: صنعت غذا
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